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Subiect: Centura Mediaș - o variantă mereu ocolitoare

Domnule ministru,

Aduc astăzi în atenția dumneavoastră, în acest an istoric al României, o veche 
problemă nerezolvată: Centura Mediaș,... ori, Varianta Ocolitoare, cum doriți să o numim.

M-am adresat de-a lungul timpului cu insistență, din acest spațiu al democrației, 
tuturor miniștrilor responsabili și chiar Premierilor României. Toți, fără excepție, au fost de 
acord că Centura Mediaș trebuie constraită, dar nimeni nu a trecut la fapte. De la 
dumneavoastră așteptăm decizii clare, concrete, cu atît mai mult cu cât, în acest an, aveți și 
fonduri prevăzute în proiectul de buget. I-am convins personal pe colegii mei din Comisia de 
buget, de importanța națională a realizării acestui obiectiv. Deci, bani la buget pentru primul 
pas există, mai e nevoie de puțină voință.

Domnule ministru,

Vă atrag atenția că vin din Transilvania, bucățica aceea de țară, care acum o sută de 
ani a întregit România. Iar Mediaș este parte din ea. .

Vedeți dumneavoastră, Domnule Ministru, noi în Mediaș,
/ avem turnuri și bastioane clădite în numele fiecărei bresle de meserii care s-a 

dezvoltat de-a lungul istoriei pe aceste meleaguri,
^ avem cele mai frumoase monumente din Transilvania și un potențial turistic uriaș,
*^ avem cele mai importante zăcaminte gazeifere din Romania,
V avem o cifră de afaceri anuală de 1,8 miliarde de euro,
/ avem chiar si o echipă de fotbal care joacă în prima Ligă,

DAR......... NUUU AVEM INFRASTRUCTURĂ RUTIERĂ!



Domnule ministru,

Tot în urbea asta veche de 700 de ani funcționează și Romgaz, cea mai mare 
companie de exploatare a gazului din țara noastră. Nu mai vorbim de faptul că, tot aici, își are 
sediul și Compania Transgaz, cea care de curând după cum știți, a semnat un parteneriat cu 
Republica Moldova, un proiect strategic nu doar pentru România ci și pentru Uniunea 
Europeană și Pactul Nord-Atlantic.

Iată, un motiv în plus să dați cât mai repede undă verde lucrărilor de realizare a Centurii 
Mediaș, proiect care, pe lângă toate celelelalte avantaje, ar putea netezi calea atât 
investitorilor autohtoni cît și celor străini interesați să dezvolte afaceri profitabile în orașul 
nostru.

Domnule ministru,

Sunteți ordonator de credite, aveți prin urmare în rezervorul stiloului 
dumneavoastră și cerneală cumpărată din taxele și impozitele plălte de marile societăți 
medieșene, orașul care de un veac contribuie substantial la bugetul de stat și care primește în 
schimb doar.... promisuni.

Astăzi, Mediașul așteaptă de la dumneavoastră un răspuns concret. Un plan real, un 
desfășurător al pașilor pe care urmează să îi parcurgeti pentru demararea lucrărilor de 
construcție a Variantei Ocolitoare Mediaș. În consecință, dorim să ne transmiteți în scris, 
agenda de lucru privind realizarea acestui obiectiv.

1. Când veți depune documentatia privind proiectarea și execuția Variantei Ocolitoare 
Mediaș ?

2. Când veți înscrie oferta în Sistemul Electronic de Achiziții Publice (SEAP) ?
3. Când veți demara licitația de atribuire ?

Trei întrebări clare Ia care așeptăm răspunsuri concrete. În final, vă rog insistent, NU 
OCOLIȚI VARIANTA OCOLITOARE MEDIAȘ!

Senator,
Arcaș Viorel

DATA:
7 martie 2018

Astept raspuns scris.


